The Renaissance Investments line-up of investment solutions offer investors the very best in choice, value and investment management expertise. Renaissance Investments
portfolio solutions and mutual funds provide a balance of growth, income and capital protection. Our portfolio solutions provide a wide range of investment opportunities and the
guidance of proven investment managers. Our mutual fund line-up offers exposure to equity and fixed-income securities from markets around the world. We feature leading
investment managers, selected and monitored by one of Canada’s most experienced due diligence teams.

Renaissance Investments is offered by CIBC Asset Management Inc., a wholly-owned subsidiary of CIBC, one of North America’s leading financial institutions.

L'ensemble de solutions de placement d’'Investissements Renaissance offre aux investisseurs ce qu'il y a de mieux en matiére de choix, de valeur et d’expertise en gestion de
placements. Nos solutions de portefeuille et notre gamme compléete de fonds vous permettent d'équilibrer croissance, revenu et protection du capital. Les solutions de
portefeuille d'Investissements Renaissance vous offrent d'importantes occasions d'investissements et les compétences de gestionnaires de placements de renommée
mondiale dans un seul véhicule de placement. Notre vaste gamme de fonds communs de placement vous donne acces aux actions et aux titres a revenu fixe des marchés a
I'échelle mondiale. Nous mettons & votre service des gestionnaires de placements de premier plan, chacun soigneusement choisi, puis évalué régulierement par une des
équipes de contrdle préalable parmi les plus expérimentées au Canada.

Investissements Renaissance est offert par Gestion d’actifs CIBC, une filiale a part entiere de la Banque CIBC, une institution financiére de premier plan en Amérique du Nord.


http://www.renaissanceinvestments.ca/en/
http://www.investissementsrenaissance.ca/fr/

